
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A
zo zasadania obecného zastupiteľstva Klokoč zo dňa

13.06.2025



Počet poslancov OZ: 3

Prítomní:
1. Radoslav Hruška – starosta obce

1. Ján Baláž, poslanec OZ

2. Marek Sliacky poslanec OZ

3. Ján Koreň, poslanec OZ

4. Anna Bellová, adm. pracovníčka

5. Anna Sliacka, adm. pracovníčka

6. Ing. Ivan Sivok

7. Ospravedlnení: Ing. Martina Výbošťoková, poslanec OZ, Ján Lazár, poslanec 
OZ

Prezenčná listina tvorí súčasť zápisnice

P r o g r a m :

1. Úvod.
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
3. Voľba návrhovej komisie.
4. Schvaľovanie programu rokovania obecného zastupiteľstva.
5. Schvaľovanie podanie žiadosti o NFP v rámci projektu - MINCRŠ-OPCR-01025 

na poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného ruchu.
6. Schvaľovanie financovania projektu Kanalizácia Dedina - formou 

prekleňovacieho úveru.
7. Schvaľovanie zámeru na prevod pozemku – Kučerovci
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2025.
9. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024.
10. Schvaľovanie záverečného účtu obce za rok 2024.
11. Schvaľovanie výročnej správy za rok 2024
12. Schvaľovanie Rozpočtového opatrenia č.: 2
13. Rôzne.
14. Diskusia.
15. Čítanie zápisnice.

      16.Záver.



K bodu 1

Úvod  p. starosta  privítal všetkých prítomných.

K bodu 2

Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.
Pán starosta určil zapisovateľku Anna Bellovú a overovateľov zápisnice Jána Baláža a Jána 
Koreňa , pán Koreň ako overovateľ prehlásil:
„Ako určený overovateľ prehlasujem dnešné zastupiteľstvo za uznášania schopné.“

K bodu 3

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Marek Sliacky a Ján Baláž
Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Marek Sliacky, Ján Baláž, Ján Koreň. Nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo členov návrhovej 
komisie Jána Baláža a Mareka Sliackeho.

 K bodu 4

Pán starosta prečítal program rokovania 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Koreň, Marek Sliacky, Ján Baláž, nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Program bol schválený.

K bodu 5

Pán Hruška informoval poslancov o novej výzve. Obec by chcela podať žiadosť o NFP v 
rámci projektu - MINCRŠ-OPCR-01025 na poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného 
ruchu. Spolufinancovanie projektu je v výške 10% zo strany obce. Pán starosta by chcel 
vybudovať altánok pri náučnom chodníku Paľa Demikáta, ktorý by slúžil aj ako miesto na 
opekanie a pod. Predpokladaná výška NFP je cca 50 000€.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky Za: Marek Sliacky, Ján Baláž, Ján Koreň. Nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci súhlasili s podaním žiadosti o NFP na altánok 
pri náučnom chodníku Paľa Demikáta. 

K bodu 6

Pán starosta informoval poslancov o potrebe  financovania projektovej dokumentácie 
„Kanalizácia Dedina“ formou prekleňovacieho úveru, nakoľko toľko finančných prostriedkov
obec nemá. Úver vo výške 18 000,- eur by obec vzala z Envirofondu, kde je úrok 0,5%.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky Za: Marek Sliacky, Ján Baláž, Ján Koreň. Nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci súhlasili s prekleňovacím úverom vo výške 
18 000,- eur na projektovú dokumentáciu „Kanalizácia Dedina.“



K bodu 7

Schvaľovanie zámeru na prevod pozemku – Kučerovci

Pán starosta informoval poslancov o potrebe  znovu schválenia zámeru na prevod pozemku o 
rozlohe 24 m2, ktorý bol už raz schválený a to dňa 16.10.2024 Uznesením č. 28/2024. 
V uznesení sa zmenilo len číslo parcely, nakoľko v uznesení č. 28/2024 bolo číslo parcely zo 
starého GP a Kučerovci si dali urobiť nový GP firmou KAGEOD s.r.o, Zvolen, číslo plánu: 
45859671 – 1/2025 a už podľa tohto nového GP  bola potreba opravy uznesenia – oprava 
parcelného čísla. Uznesenie č. 28/2024 sa zrušilo a poslanci  prijali nové uznesenie s novým 
parcelným číslom. 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky Za: Marek Sliacky, Ján Baláž, Ján Koreň. Nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci zo zámerom predaja súhlasili.

K bodu 8

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli oboznámení s návrhom plánu kontrolnej činnosti na 
II.polrok 2025. K návrhu plánu nemali otázky.

Dokument poslanci vzali na vedomie.

K bodu 9

Ing. Sivok predstavil správu o kontrolnej činnosti za rok 2024. Poslanci k správe nemali 
otázky.

Dokument poslanci vzali na vedomie.

K bodu 10

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení so Záverečným účtom obce 
Klokoč za rok 2024.  K záverečnému účtu poslanci nemali žiadne otázky. Tento dokument 
tvorí aj prílohu zápisnice. Pani Sliacka navrhla presunutie 100% hospodárskeho prebytku 
finančných prostriedkov do rezervného fondu. Poslanci hlasovali na dvakrát. Raz za 
záverečný účet a raz za presun hospodárskeho prebytku do rezervného fondu.
Pán kontrolór podal stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2024.

a)Prebehlo hlasovanie za schválenie Záverečného účtu obce za rok 2024 Za: Ján Koreň, Ján 
Baláž, Marek Sliacky nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci schválili 
Záverečný účet obce za rok 2024 bez výhrad.

b)Prebehlo hlasovanie za schválenie presunu hospodárskeho prebytku vo výške 100%. Za: 
Ján Koreň, Ján Baláž, Marek Sliacky nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 
Poslanci súhlasili s prevodom hospodárskeho prebytku do rezervného fondu vo výške 100%.

c)Poslanci vzali na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu.



K bodu 11

Poslanci Obecného zastupiteľstva bolo vopred oboznámení s Výročnou správou obce Klokoč 
za rok 2024.  K Výročnej správe poslanci nemali žiadne otázky. Tento dokument tvorí aj 
prílohu zápisnice.

Prebehlo hlasovanie za schválenie Výročnej správy obce Klokoč za rok 2024. Za: Ján Koreň, 
Ján Baláž, Marek Sliacky nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci Výročnú 
správu obce Klokoč za rok 2024 schválili.

K     bodu  12  

Pani Sliacka informovala poslancov o potrebe Rozpočtového opatrenia č. 2 a to navýšenie 
príjmovej časti  o sumu 19 129,-  eur -  použitie finančných prostriedkov z Rezervného fondu
navýšenie výdavkovej časti o sumu 28 546,-   eur (oprava elektriky, autobusové zastávky, 
práce pyrotechnika, odmeny,.....)
Rozpočtové opatrenie  č. 2 je prílohou zápisnice.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Marek Sliacky, Ján Koreň nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Rozpočtové opatrenie č. 2 bolo schválené.

K     bodu 13  

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení s návrhom VZN č. 1/2025, dostali 
ho do svojich emailových schránok, návrh je vyvesený aj na Obecnej tabuli. VZN je  o 
poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania ovzdušia
Žiadne iné pripomienky k návrhu VZN neboli. Od občanov  podnety neboli.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:Ján Koreň, Marek Sliacky, Ján Baláž, nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili VZN 1/2025 o poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania ovzdušia.

K     bodu 14 - Rôzne  

Pán Hruška informoval o potrebe dobudovania autobusových búdok  nad Klokočom a na 
Výbohovej Poľane.     

V roku 2019, kedy prebehlo rokovanie ohľadom pripravovaného projektu  rekonštrukcie cesty
II. triedy E 591 bolo obci Klokoč prisľúbené, že budú vybudované nové autobusové stojiská 
spolu aj s autobusovými búdkami. 

Doteraz však neboli nainštalované zástavky a pôvodná obecná je prehradená novoosadenými 
zvodidlami a občania sa do nej nedostanú.  Obec sa rozhodla, že by tieto autobusové zástavky
vybudovala za vlastné finančné prostriedky, nakoľko obec čelí neustálym sťažnostiam 
občanov, ktorí chodia na tieto autobusové stojiská, že moknú a sú na zime, slnku a vetre.



Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Marek Sliacky, Ján Koreň nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci súhlasili s  vybudovaním zástaviek.

K     bodu 1  5 - Diskusia  

V poslednom období sa poslanci obecného zastupiteľstva a aj pán starosta stretávajú 
s ústnymi sťažnosťami rodičov detí Materskej školy. Pán starosta sa rozhodol osloviť rodičov,
aby prípadné výhrady na chod Materskej školy zaslali na Obecný úrad písomne.

K     bodu 1  6 – Čítanie zápisnice  

Zápisnicu prečítala pani Bellová.

Na záver sa pán starosta poďakoval všetkým prítomným.

          Ján Koreň                                 Ján Baláž

          overovateľ               overovateľ

Radoslav Hruška

             starosta obce


